
Komisja Budżetowo — Gospodarcza 
	

Węgorzyno, 25.01.2016 r. 
Rady Miejskiej 
Komisja Społeczno — Oświatowa 
Rady Miejskiej 

Protokół  nr 15/2016 

Komisji Budżetowo — Gospodarczej oraz Komisji Społeczno — Oświatowej z posiedzenia 
wspólnego odbytego w dniu 25 stycznia 2016 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w 

Węgorzynie 

Posiedzenie Komisji Budżetowo — Gospodarczej oraz Komisji Społeczno — Oświatowej 

rozpoczęło się  o godzinie 9: 30, a zakończyło o godzinie 10:42. 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył  Zbigniew Białek — Przewodniczący Komisji Budżetowo — 

Gospodarczej udział  wzięli członkowie Komisji Budżetowo — Gospodarczej: 

1. Szylowicz Bogusław 
2. Szymko Jan 
3. Szostakiewicz Marcin 

oraz członkowie Komisji Społeczno — Oświatowej ki.: 

I. 	Kamińska Jadwiga — Przewodnicząca Komisji 

2. Kaczmarek Marta 
3. Lewandowska Katarzyna 
4. Łuksza Anna 
5. Kata Grażyna 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pani Monika Kuźmińska - Burmistrz Węgorzyna 

2. Pan Jan Mazur° — Przewodniczący Rady Miejskiej 

3. Pani Amia Ociepa — Podinspektor Urzędu Miejskiego 

Komisja opiniowała materiały przedłożone na sesję  Rady Miejskiej zwołaną  na dzień  
27 stycznia 2016 roku. 

1. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowo — Gospodarczej w okresie od 
11.12.2014 r. - 31.12.2015 r. druk nr 1  
Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej stwierdził, że 

Komisje ze sprawozdaniem się  zapoznały 

Strona 1. z 7 



2. Sprawozdanie z działalności Komisji Społeczno — Oświatowej w okresie od 11.122014 r. - 
31.12.2015 r. — druk nr 2 
Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo Gospodarczej — stwierdził, że 
Komisje ze sprawozdaniem się  zapoznały 

3. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w okresie od 11.12.2014 r. - 31.12.2015 
r. - druk nr 3 
Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej — stwierdził, że 
Komisje ze sprawozdaniem się  zapoznały 

4. Zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowo — Gospodarczej Rady Miejskiej w 
Węgorzynie na rok 2016 - druk nr 4 
Pan Zbigniew Biedek Przewodniczący Komisji Budżetowo Gospodarczej przedstawił  punkty 
wypracowane przez Komisję  do planu pracy na rok 2016. 

Komisja Budżetowo — Gospodarcza wnioskuje o dopisanie w zalaczniku Nr 1 do projektu 
uchwały:  

— pkt 4 „Analiza stanu miejsc wyznaczonych do kąpieli: Węgorzyno, Cieszyno Lobeskie, 
Brzeźniak, Trzebawie do 15 maja 2016 roku" 

— pkt 5 „Kontrola opiaty śmieciowej". 

Po krótkiej dyskusji Komisja Budżetowo Gospodarcza przeszła do głosowania. 

Komisja Budżetowo — Gospodarcza: 
Za —4 
Przeciw — O 
Wstrzymało się  — O 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytnie 

5. Zatwierdzenia planu pracy Komisji Społeczno — Oświatowej Rady Miejskiej w 
Węgorzynie na rok 2016 - druk nr 5  

Pani Jadwiga Kamińska Przewodnicząca Komisji Społeczno — Oświatowej —przedstawiła punkty 
wypracowane przez komisję  do planu pracy na rok 2016. 

Komisja S oLleczno — Oświatowa wnioskuje o dopisanie w załączniku Nr 1 do projektu  
uchwały:  

L pkt 4 „Wypracowanie wniosków dotyczących sposobu wykorzystania pomieszczeń  w 
placówkach kulturalno — oświatowych" 

2, pkt 5 „Funkcjonowanie komisji powołanych przez Burmistrza Węgorzyna" 
3. pkt 6 Konsultacje z młodzieżą  na temat ich zainteresowań  i możliwości stworzenia im 

warunków lokalowych do realizacji i rozwoju w naszej gminie" 

Pani Radna Anna Łuksza — co młodzież  by chciała np. w tych pomieszczeniach piwnicy, czy mają  
jakiś  pomysł? 

Pani Radna Katarzyna Lewandowska — popytać  się  
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Pani Monika Kuźmiriska Burmistrz Węgorzyna - to ja już  powiem tak, pod tym kątem zasiałam 
temat, ponieważ  mieliśmy tu konsultacje Strategii .1,GD ja wręcz do nich zwróciłam się  z prośbą  
żeby pomyśleli, bo mamy różne plany. Mamy plan budować  przedszkole, może coś  by chcieli w 
budynku po przedszkolu, właśnie to samo argumentowałam to, co ty Aniu, że inaczej trochę  
myślimy, pewnych rzeczy w ogóle nie widzimy 

Pani Radna Katarzyna Lewandowska - chodzi o to żebyśmy mniej więcej wiedzieli, czy jest 
możliwość  coś  w ogóle z nimi działać, albo zaproponować  coś  

Pani Radna Anna Luksza - może w trakcie godzin lekcyjnych, może jakieś  ankiety niech wypełnią  

Pani Monika Ifuźmhfska Burmistrz Węgorzyna - Street Workout Park powstał  oddolna 
inicjatywa, pomysł, przyszli, pokazali, powiedziałam, że jak będą  środki będziemy próbować. 
Ścieżka rowerowa, czy rajd też  się  pojawił  z ich potrzeb. Te plenerowe siłownie również  z ich 
potrzeb. To oni to zgłaszali a my przy możliwościach w realizowali 
Komisja projekt uchwały głosowały następująco: 
Komisja Społeczno - 0,4wiatowa: 
Za - 5 
Przeciw - O 
Wstrzymało się  - O 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

6, Zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie na rok 
2016 - druk nr 6 

Komisje nie opiniowały projektu uchwały, ponieważ  plan pracy Komisji zatwierdza Rada Miejska. 

7. zmian w budżecie Gminy Węgorzy no na rok 2016 - druk nr 7 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - umowa z ‚firmą  prawniczą, która siara się  
odzyskiwaniem VAT -u polega ona na tym, że oni pracują  bez wynagrodzenia do czasu, kiedy 
odzyskają  vał  i ten faktycznie odzyskany wpłynie na konto gminy dopiero wówczas oni 
wystawiają  fakturę  a wiecie, że czekaliśmy w grudniu. Wpłynęły albo na koniec grudnia, albo 
na początku stycznia złożyli jakłurę. W związku z iy jest to wynagrodzenie dla nich. Tam 
podochodziły jeszcze pewne rzeczy, które się  robiło lub wynikały z protokołów konieczności 
zatwierdzone przez inspektora nadzoru i do rozliczenia do całkowitego zamknięcia tematu 
musimy się  jeszcze rozliczyć  tymi kwotami. W Kąkolewicach ta sytuacja i w Sarnikierzu. W 
związku z tym, że pod koniec grudnia nie było pracownika merytorycznego jak żeśmy nad 
budżetem procedowali zaistniała pewna pomyłka. Za wykonanie projektu miało być  32.000, OO 
zł  a my w budżecie zaplanowaliśmy 23.000..00 zł  po prostu musimy tą  różnicę  doplanować  o tak 

Pytań  i uwag nie zgłoszono. 

Komisja projekt uchwały głosowały następująco: 

Komis ja Budżetowo - Gospodarcza: 
Za - 4 
Przeciw - 
Wstrzymało się  - O 
Komisja projekt ticl iniowata 	,wnir 	 e 

Strona 3 z 7 



Komisja Społeczno Oświatowa: 
Za - 5 
Przeciw - O 
Wstrzymało się  - O 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

8. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2016 - 2023 - druk 
nr 8 

Brak dyskusji i pytań  

Komisja projekt uchwały głosowały następująco: 

Komis 'a Budżetowo - Gospodarcza: 
Za - 4 
Przeciw - O 
Wstrzymało się  - O 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

Komisja Społeczno - Oświatowa: 
Za -5 
Przeciw - O 
Wstrzymało się  - O 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

9. Projekt planu pracy Rady Miejskiej w Węgorzynie na rok 20/6 - druk nr 9 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - mamy 3 miesięczną  przerwę  jak jest pod koniec 
czerwca a następna jest pod koniec września. To mamy trzy miesiące, bo lipiec, sierpień  cale i 
wrześniowe 

Pan Jan Mazura Przewodniezqey Rady Miejskiej powiem tak ten plan pracy nie zawsze był  
wywieszany, ale była zasada u nas, że sesje mamy w czwartki ostatni czwartek miesiąca, To jest 
plan wstępny a jak sesje będą, teraz są  s'rody jak zaistnieje potrzeba. Sesja powinna być  w sierpniu, 
ale Przewodniczący musi mieć  materiały z oświaty np. przygotowanie do roku szkolnego to w 
ostatni tydzień  przed rokiem szkolnym to można rozmawiać, ho będzie problem przedszkoli, tych 
klas różnych to najlepiej by było sierpień. A nie jest sierpień  zapisany tak jak Pani Burmistrz 
zauważyła. To jest taki plan orientacyjny a nasze potrzeby to sami wiecie jest sesja nadzwyczajna, 
sesja potrzebna 

Pytań  i uwag nie zgłoszono. 

Komisja projekt uchwały głosowały następująco: 

Kon to Gos odarcza: 
Za - 4 
Przeciw - O 
Wstrzymało się  - 0 
Komisja projekt uchwały zao  
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Komisja Społeczno - ~latowa: 
- 5 

Przeciw - O 
Wstrzymało się  - O 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozy iyWiliC 

Pan Radny Jan Szymko -ja tylko do sprawozdania, bo chciałbym zapytać, bo budż,ełowa jak była 
w terenie to wypracowała jakieś  tam wnioski do realizacji może niektóre w budżecie się  znajdą. 
Niektóre może od Teki były zrealizowane 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorz piw - wnioski, której komisji? 

Pani Radny Jan Szymko Budżełowo - Gospodarczej 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - main streścić  mniej więcej 

Pan Radny kn Szymko - mniej więcej Pani Burmistrz 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna, --jeżeli chodzi o Zwierzynek: 
1) Te stare płyty chodnikowe przed wejściem do kościoła. Zgłoszenie poszło wykonanie 

planujemy na 2016 rok. 
2) Wyznaczenie granic w lderunku jeziora zaplanowaliśmy do wykonania w 2016 r. 
3) Podjąć  działania w kierunku zracjonalizowania wydatków na ogrzewanie w remizie. 

Trwa rozeznanie rynku, jest to jakby w toku. 
Sielsko: 
) usunięto te uprzątniecie gałęzi po wycince, czyli zrobione. 

~lewice: 
1) konieczność  remontu drogi brukowej i gruntowej w kierunku byłej szkoły. Jest już  

koncepcja jesteśmy już  w trakcie uzgodnień  i uzyskania pozwoleń  na wykonanie remontu. 
My to chcielibyśmy skorzystać  ze środków zewnętrznych, być  może, że w 2016 roku nie 
będzie realizacji, jeśli to by podlegało pod FOGR to my będziemy składać  wniosek na 
przyszły rok, bo w tym roku chcemy realizować  Kopernika 
Pan Zbigniew Białek Przewodniczacy Komisji Badż  elowo - Gospodarczej - bo z 
fundu.szu sołeckiego poszły pieniądze na projekt 9.000,00 zł  

Regówko: 
1) konieczność  ujęcia w planach remontu - przedmiotowa droga została ujęta w planach 

remontowych jeszcze bez określenia, kiedy będziemy mieli pieniądze, będziemy 
próbować, wiemy jak to wygląda 

2) wykoszenie poboczy na drodze powiatowej miedzy Rogówkiem a drogą  wojewódzką  
151 - przekazano do Zarządu Dróg Powiatowych 

Przytofi: 
1) ocena drzew przed tartakiem jadąc od Przytorna - przekazano do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Lobzie 
2) konieczność  remontu tej drogi powiatowej do Przytonia wniosek został  ujęty do realizacji 

przez Zarząd Dróg Powiatowych 
Węgorzyno: 

1) jeśli chodzi o te czujki przeciwwłamaniowe i przeciwpożarowe - to pracownik merytoryczny 
ma się  kontaktować  z firmą  i oferty zbierać  
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2)Miejsca postojowe - wysłano e-mail do zarządcy drogi powiatowej w Lotnie 
Teren całej gminy - to wiadomo, że znaki wymieniać  na bieżąco w miarę  posiadanych środków. 
Te drogowskazy wewnątrz miejscowości, które injbrmują, że w tym kierunku są  nieruchomości 
od numeru takiego do takiego już  też  fundusze soleckie przeznaczają  te środki. Najpierw 
mieliśmy zrobioną  Sielsko to z naszych budżetowych, ale temat jest wart kontynuowania tego, 
więc kolejnym sołectwem jest Runowo 

Pani Radna Grażyna Kata 	w Podlipcach jest taka stara nazwa z nazwą  miejscowości przy 
budynkach gospodarczych jadąc od strony Sarniki erza 

Pani Radna Marta Kaczmarek - na naszym placu też  jest laka stara tablica droga 
jednokierunkowa 

10. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  nieruchomości rolnej niezabudowanej oznaczonej 
numerem ewidencyjnym 123/4 położonej w obrębie Lesięcin - dodatkowy proiekt ochwaty 
rozdany na posiedzeniu komisji  

Pani Monika Euźmińska Burmistrz Węgorzyna w między czasie jak już  wysłaliśmy projekty 
uchwał  wpłynął  wniosek o wykupienie nieruchomości. Dotyczy nieruchomości jak jedziemy 
drogą  wojewódzką  do Lobza mijamy skrzyżowanie na rogówko, jedziemy dalej i nie dojeżdżamy . 
do skrzyżowania na Lesięcin, czyli ten odcinek po prawej stronie jest takie obniżenie terenu 
takie bardzo nieregularne. Jest tam łąka Pan, który wnioskuje w studium są  tereny rolne, czy mu 
się  uda zrobić  to, co planuje nie wiem będzie musiał  wszystkie procedury przejść, jeżeli 
wyrazicie zgodę, bo to idzie na przetarg. Plan jest żeby zrobić  łam tor dla kładów. Ta 
nieruchomość  ma klasyfikację  łąki 

Pani Anna Ociepa Podinspektor Urzędu Miejskiego - łąki V, nigdy tego nie wydzierżawialiśmy 

Pani Monika Kuźminska Burmistrz Węgorzyna - powiem tak nad innymi nieruchomościami to 
się  zastanawiamy, czy nie wydzielić  pasa, gdzie mogłaby być  zabudowa a tu jest pole 

Pani Jadwiga Kamińska Przewodnicząca Komisji Społeczno - Oświatowej - to wciągamy to 
pod sesję? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna, jeśli Państwo wyrazicie zgodę  

Komisja projekt uchwały głosowały następująco: 

Komisja Budictowo - Gospodarcza: 
- 4 

Przeciw - O 
Wstrzymało śię  - O 
Komis'a jwojekt nehwat a mzit~ 

Komisia Społeczno - Oświatowa: 
- 5 

Przeciw - O 
Wstrzymało się  - O 
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Komisja projekt ueltw*.zaopiniov,,ała pozytywnie 

W .prawach różnych poruszono następujące tematy:  

1. Zawiadomienie o wszczęciu postępowania przez Regionalną  Izbę  Obrachunkową  w 
Szczecinie w sprawie stwierdzenia nieważności części wymienionej uchwały 
Xif1/104/2015 Rady Miejskiej w Węgorzynie dnia 30 grudnia 2015 roku w sprawie 
określenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz 
innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne lub 
prawne na terenie Gminy Węgorzyno oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
wykorzystania 

2. Stanowisko Rady Miejskiej w Goleniowie w sprawie utrzymania spójności terytorialnej 
Województwa Zachodniopomorskiego. Pan Przewodniczący nie widzi potrzeby 
podejmowania takiego stanowiska przez Radę  Miejską  w Węgorzynie. 

3. Dyskusja na temat organizacji IV Forum Przedsiębiorczości wraz z Galą  
przedsiębiorczości (deklaracja uczestnictwa budzi wątpliwości, ponieważ  nie są  znane 

koszty organizacji). Po dyskusji członkowie Komisji popierają  stanowisko Pani Burmistrz odnośnie 
nie podpisania deklaracji ze względu na brak informacji dotyczącej kosztów. Komisje proponują, 
aby Pani Burmistrz wystąpiła z pismem do Starostwa o przedstawienie zasad i kosztów organizacji 
IV Forum Przedsiębiorczości. 

Na tym protokół  zakończono i podpisano< 

Przewodniczący Komisji Bpdżetom - Gospodarczej 
_ 	( 

Zbigniew Białek 

Przewodnicząca Komiji Społeczno — Oświatowej 

j-adwrg. a Kam ińska 
Protokołowała: 

\Violeta Początek 

Protokół  sporządzono w wersji skróconej ( po uzgodnieniu z Przewodniczącymi Komisji) płyta z 
nagraniem jest dołączona do protokołu i przechowywana przez 1 rok 
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